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Tisztelt Olvasó! Ezt a technikai (tájékoztató) célú leiratot automata szoftver (mesterséges intelligencia) készítette, 

így tartalmazhat az elhangzottaktól eltérő szöveget. Amennyiben a teljes pontosságú tartalomra van szüksége, 

keresse ügyfélszolgálatunkat. 

Budapesti hírek 

Nahát, Méhlegelők kérdése. igen. Mi van velük? Beszéltünk róluk, amikor ez nagy téma volt, Mikor 

egy, másfél éve, mikor szerintem már kicsit több. Amikor ez elindult, és egy nagyon-nagyon jó 

kezdeményezés volt több helyen, nyilván nem csak Budapest, tenni, de ugye Budapest környékén sok 

helyen kiírták táblán, hogy ez nem jut a házi trón. Szokás szerint ezt most így hirtelen nem tudom 

eldönteni. Én én nem, Kikkan tudtam meg, én tiszteletemet fejeztem ki. Szerintem egy óriási 

kocatartás van Viktor, Lőrincz és Romulus baráti körében, úgyhogy erre gondol Lehár ugye nem 

Heynen. Na jó, menjünk tovább.  

Egyre nagyobb buborékban élünk, de milyen szép és színes ez a buborék. Bódai Budapesttel, Csodás 

hírek, információk, események, érdekességek a fővárosból és környékéről.  

Nahát. Méhlegelők kérdése. Igen. Mi van velük? Beszéltünk róluk, amikor ez nagy téma volt, mikor 

egy, másfél éve, mikor szerintem már kicsit több. Amikor ez elindult, és egy nagyon-nagyon jó 

kezdeményezés volt több helyen, nyilván nem csak Budapest tenni, de ugye Budapest környékén sok 

helyen kiírták táblán, hogy ez nem gaz- hanem méhlegelő. Nagyon fontos szerepet tölt be az 

ökoszisztémában ez, és én akkor is javasoltam, hogy esetleg, akinek van olyan házban lakik, ahol 

előkert van vagy kertes rész van a házban, akkor érdemes egy sávot, legalább egy fél méteres sávot 

meghagyni, és engedni, hogy ott nagyobbra nőjön ez nemcsak a méheknek, hanem az összes többi 

rovarnak, mindenféle csúszó mászónak. mindenki. tehát egy abba az ökoszisztémában, ahol ők 

egyébként elpusztulnak, hogyha 5 centis, tavaly 4 centisre nyírjuk a a gyepet is, én Angolkertet 

próbálunk.  

Kialakítani. Az ott sem a pókoknak, senkinek nem jó, hogy legyen már, ezzel segítsük. Na most itt volt 

egy csomó ilyen Budapesten is, Igen. És hát most elvonatkoztatva arról a nevetséges, szokásosnak 

nevezhető politikai haddelhadd, hagyjuk bent a gaz- az ásod meg csak a Villarreal SE húzni gázér 

oldalra, ezt elvonatkoztatva, Metropol, a Magyar Hírlap és az összes többi lakájmédia lapot, akkor 

egész nyáron nem. A lejárató kampány, hogy mennyire koszolódik, mennyire, amibe ez mintha ki lett 

volna adva, nem mintha mintegy szavaknak, Ezen a foglalkozunk jobban. oké. Mexikóban is álló vicces 

volt, Beleszaladtak. A legfontosabb terület az éppen Mhz. Igen, az vicces volt, de figyelő, szomorú ló. 

Valami egészen konkrét ezzel kapcsolatosan. A Vizsgálják a mérleggel őket, hogy.  

Hogyan működnek már az első eredmények meg vannak, erről van most egy kutatás, és erről hoz 

cikket a 24 pont hu-t. Szóval ezek a úgynevezett beporzó szervezetek, olyan állatok, amelyek Virágról 

virágra szállítják az örökítőanyagot, nagymértékben visszaszorultak. a városiasodás miatt is azért 

fontos, hogy nekik én élőhelyet biztosítsunk, és ami úgy elsőre esetleg gombnak tűnhet, az sok 

esetben szándékosan van meg, hogy egyébként érdekes volt látni. Amióta ezt téma lett itthon, a volt 

egy külföldön is, ezzel a ezzel a szemmel járok, és például Eindhovenbe volt ez nagyon látványosan, 

hogy lehet-e is tartott Hollandiából győzelemben is. És még egy másik jó példát tudok hozni, Berlin 

hasonló, és Végh, vége már annak a a németes precízió -nak amikor úgy néz ki a a közterület, hogy 
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minden megvan így tervezve, építészetileg is ilyen csupa Éles sarok és minden. Nem hagyják burjánzani 

a zöldet, és nem is véletlenül. A növények részéről az egymásrautaltság egyszerűen megdöbbentő. A 

szárazföldi zárvatermő virágos növények 80 százaléka profitál kisebb-nagyobb mértékben a 

beporzókból, tehát ennyire fontos az, hogy ez működjön. Az Ökológiai Kutatóközpont és a Magyar 

Agrár-, és Élettudományi Egyetem 21, - 2021 óta monitorozza méhlegelőket, és most azt mondja, 

nyilatkozik itt a a Kutatóközpont tudományos munkatársa, Dr. Szigeti Viktor biológus. Az elején járunk, 

Igen, de az már az látszik, hogy gyakoroljuk, ökológiai szempontból pozitív változások indultak be. Az 

eredmények alapot adnak a módszer tökéletesítésére. A cikkből elérhető egyébként a tanulmány 

részletesen. Hogyha valaki érdeklődik a téma iránt, ezt javasolja, Azt, hogy a kétszeres a növekedés, de 

ez még nem a vége, sőt, talán az eleje. És a méhlegelők Ön kétszer több beporzórovart figyeltek meg, 

mint a hagyományosan kezelt kontroll területeken. Mint mondtam, elő kertekben is. Tehát ilyen 

társasházaknál vagy vagy akinek tényleg van kertje, érdemes valamit kialakítani, mert ha mindent 

kiírtunk, és tényleg úgy néz ki a minta 1960-ban a Szép Házak.  

Címlapfotója, akkor viszont ott nem lesz semmi. Adataiba fölveti a legfontosabb kérdés, hogy 

mindenkinek ezelőtt mérlegelő, nem egyenlő pollen mező, vagy hogy most éppen elugrott. De, hogy 

pont az allergiaszezon, a parlagfűszezon közepén, persze nem parlagfüvet ott nevelni nyilvánvalóan. 

Tehát atya parlagfüvet lát, akkor az ki kell irtani a nyilván ezt tudja. Tehát most nem. Hát utána nem 

úgy működik, hogyha ott hogyan, akkor azt kezeletlenül hagyom. Ezek az egyszerű mezei virágok 

különböző nyoma, mérlegelünk, de a parlagfűre meg oda lehet mellette figyelni. Lesz Poland így is-

úgyis Tehát az. Most egyébként a parlagfüvet, azt meg törvény szerint ki kell szednie. Büntethető? 

Igen, ez  

Link 

https://mediamonitor-observer.hu/company-common-public-web/hashtag/view-article-management/rtvArticle/64f6fcdb9b100742f0f793da/5e1eff427e316412732a513d/5e1f03167e316412732a5564/64f80ee362dac258286d7153/6501ea5769323b727023cd3a

	

